



Gadgets

Weniger ist mehr

Smartphone, Tablet, Spielkonsole, Flachbildfernseher: Gefühlt ist der heimische Gerätezoo in jüngster Zeit explosionsartig angewachsen. Doch die Wirklichkeit sieht anders aus. Laut einer Studie von [Fraunhofer USA](#), einem Ableger der deutschen Forschungsorganisation, nimmt die Zahl der Gadgets zumindest in den US-Haushalten schon wieder ab – unter an-

derem, weil das Tablet den Trend zum Dritt- und Viertfernseher gestoppt hat. Alle Amerikaner zusammen nutzen 2017 insgesamt 3,4 Milliarden Einzelgeräte, 2013 waren es noch 3,8 Milliarden. Weil neue Geräte energieeffizienter arbeiten als alte, ist der Stromverbrauch der privaten Unterhaltungselektronik gesunken – gegenüber dem Jahr 2010 um 25 Prozent. me



Shoppende US-Konsumenten

Translation:

Less is More

1/5/2018

Smartphone, tablet, game console, flat screen TV: The home appliance zoo seems to have grown explosively recently. But the reality is different. According to a study by Fraunhofer USA, an offshoot of the German research organization, the number of gadgets at least in the US households is decreasing again - among other things, because the tablet has stopped the trend

towards third and fourth television sets. All Americans together used a total of 3.4 billion individual devices in 2017, compared to 3.8 billion in 2013. Because new devices are more energy-efficient than old ones, the power consumption of private consumer electronics has fallen - compared to 2010 by 25 percent.